
 
 

     SA.0012.4.6.2012 

 

Protokół nr 6/12 
z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji odbytego w dniu 28 sierpnia 2012 r. 

w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Goleszowie przy ul. 1 Maja 5. 
 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Wiceprzewodniczący Komisji Paweł Górniak 

udział wzięli członkowie Komisji według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do nin. 

protokołu oraz zaproszeni goście według załącznika nr 2. Wiceprzewodniczący Komisji Paweł 

Górniak o godzinie 1500 otworzył posiedzenie Komisji i po powitaniu członków Komisji oraz 

gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy sześciu członków 

Komisji. Posiedzenie jest prawomocne do podejmowania  swoich decyzji.  

Wiceprzewodniczący przedstawił porządek obrad, który radni otrzymali:  

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na  poprzednim posiedzeniu Komisji. 

3. Informacja o realizacji inwestycji w I półroczu 2012 r. 

4. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy. 

5. Sprawy bieżące.  

 
Wiceprzewodniczący Komisji zaproponował zmianę porządku obrad na następujący: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Informacja o realizacji inwestycji w I półroczu 2012 r. 

3. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy. 

4. Sprawy bieżące.  

Porządek obrad ze zmianami dotyczącymi zniesienia pkt 2 (z propozycją rozpatrzenia go  

na Komisji w miesiącu wrześniu) został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad.1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

Po zapoznaniu się z treścią protokołu nr 5/12 z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji  

z dnia 26.06.2012 r. Komisja przyjęła go jednogłośnie. 

 

Ad.2. Informacja o realizacji inwestycji  w I półroczu 2012 r. 

Skarbnik Gminy Beata Kubaczka udzieliła wyjaśnień dotyczących realizacji inwestycji  

w I półroczu 2012 r. 
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Plan wg uchwały budżetowej zakładał realizację inwestycji w wysokości kwoty 1 234 115,00 zł. 

W wyniku zmian wprowadzanych zarządzeniami i uchwałami Rady Gminy uległ on zmianie .  

Po zmianach kwota ta wynosi 702 889,46 zł, realizacja inwestycji: 150 080,24 zł, wykonanie 

planu: 21,35%. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka zadał pytanie, czy zrealizowano zakup 

sprzętu komputerowego dla administracji oraz czy planuje się zakup sprzętu w II półroczu 2012 r. 

i  czy budowa  boiska w Cisownicy jest rozliczona czy realizowana jest etapami. 

- Skarbnik Beata Kubaczka odpowiedziała, że zakup potrzebnego sprzętu komputerowego 

będzie realizowany wg zapotrzebowania Pani Kierownik Referatu Kontroli i Informatyzacji. 

Budowa boiska została zakończona w miesiącu lipcu 2012 r. i inwestycja dopiero zostanie 

rozliczona. Przedstawiona informacja o realizacji inwestycji została sporządzona wg stanu na 

dzień 30.06.2012 r. 

- Radny Karol Lipowczan zadał pytanie, czy ograniczenie inwestycji spowoduje, że Gmina może 

spłacić więcej kredytu niż przewiduje to harmonogram.  

- Skarbnik Gminy Beata Kubaczka odpowiedziała, że kredyt spłacamy zgodnie  

z harmonogramem i nie ma możliwości żeby go spłacać wcześniej. Inwestycje należy ograniczyć 

do minimum ponieważ nie otrzymamy zaplanowanego na ten rok w dochodach kredytu. 

- Radny Artur Więcław poruszył temat sprzedaży budynku szkoły w Lesznej Górnej. 

Jeżeli udałoby się sprzedać nieruchomość za 1 000 000,00 zł to byłby to znaczny wpływ  

do budżetu Gminy. 

- Wójt Gminy Krzysztof Glajcar wyjaśnił, że procedura sprzedaży szkoły w związku  

z wysoką ceną jest skomplikowana. Obecnie jesteśmy w posiadaniu wszystkich wymaganych 

opinii. Jeżeli przetarg dojdzie do skutku to odbędzie się na początku grudnia. 

- Wiceprzewodniczący Komisji Paweł Górniak zwrócił się do Wójta z zapytaniem,  

czy nieruchomość jest  zwolniona z podatku VAT.  

- Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział, że  Gmina zwróciła się do Izby Skarbowej  

o interpretację przepisów dotyczących należnego podatku VAT. Otrzymaliśmy  odpowiedź,  

że sprzedaż nieruchomości jest zwolniona z podatku VAT.  

Komisja przyjęła jednogłośnie informację o realizacji inwestycji w I półroczu 2012 r. 

  

Ad.3. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy. 

Wiceprzewodniczący Komisji Paweł Górniak poinformował, że Komisja rozpatrzy  

oraz zaopiniuje następujące projekty uchwał: 

- 9.5 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2012 r. 

- 9.6 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2012-2015 
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ad.9.5 Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na 2012 r. 

Skarbnik Gminy Beata Kubaczka przedstawiła zaproponowane zmiany w budżecie Gminy: 

- po stronie dochodów i po stronie wydatków wprowadzono kwotę w  wysokości 451,79 zł.  

Jest to kwota odszkodowania za zalanie mieszkania w budynku komunalnym w Goleszowie. 

- po stronie dochodów i po stronie wydatków wprowadzono kwotę 48 954,00 zł. w związku  

z otrzymaniem z Urzędu Marszałkowskiego dofinansowania  projektów unijnych „Magiczny 

Angielski” i „Angielskie  Nutki”. 

- po stronie dochodów i po stronie wydatków wprowadzono kwotę 6000,00 zł jako darowiznę  

na dożynki gminne otrzymaną od dwóch sponsorów. 

- dokonano przeniesień pomiędzy rozdziałami: 34 000,00 zł na dopłatę do odbioru ścieków  

z Puńcowa. Przeniesiono tą kwotę  z rozdziałów 71004 plany zagospodarowania przestrzennego:  

 8 000,00 zł , rozdział 80195 nagrody i wydatki nie zaliczane do wynagrodzeń: 8 000,00 zł , 

rozdział 85305 żłobki: 18 000,00 zł. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. Pisemna szczegółowa informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar wyjaśnił, że dopłaty do odbioru ścieków są nieuniknione. Wpływ 

na to mają nieszczelne studzienki kanalizacyjne, a także ryczałtowe rozliczanie ścieków tam gdzie 

nie ma liczników. Obecnie nie ma prawnych możliwości żeby nakazać właścicielom 

nieruchomości zamontowanie wodomierzy. Rozwiązaniem byłoby zakupienie wodomierzy przez 

Gminę, ale jest to zbyt duży wydatek z budżetu. Gmina nie posiada środków finansowych  

na ten cel. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie w sprawie wydania opinii do projektu 

uchwały 9.5. 

Komisja wydała opinię pozytywną. Projekt został przyjęty jednogłośnie tj. 6 głosami „za”.  

 

ad.9.6 Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów  

na lata 2012-2015 

Skarbnik Gminy Beata Kubaczka  wyjaśniła, iż w związku z dokonanymi zmianami  

w budżecie wg projektu uchwały 9.5 zachodzi konieczność dokonania odpowiednich zmian  

w wieloletniej  prognozie finansowej: 

- zaktualizowano kwoty po stronie dochodów oraz po stronie wydatków, 

-  wprowadzono dwa projekty unijne „Magiczny Angielski” i „Angielskie Nutki”, 

Skarbnik Gminy Beata Kubaczka  szczegółowo omówiła dane dotyczące wskaźnika, o którym 

mowa w art. 243 ustawy o finansach publicznych. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6  

do niniejszego protokołu. 
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Wiceprzewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie w sprawie wydania opinii do projektu 

uchwały 9.6. 

Komisja wydała opinię pozytywną. Projekt został przyjęty jednogłośnie tj. 6 głosami „za”.  

 

Ad.4.Sprawy bieżące.  

- Radny Leonard Musioł poprosił o informację w sprawie remontu ul. Wielodroga  

i Dębowa po powodzi w Puńcowie.  

- Wójt Gminy Krzysztof Glajcar wyjaśnił, że po przetargu dokumentacja została przesłana  

do Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego. Obecnie czekamy na podpisanie umowy i dopiero po jej 

podpisaniu Wojewoda może uruchomić środki finansowe. 

- Radny Leonard Musioł zapytał również, czy będzie prowadzony dalej remont ul. Cieszyńskiej  

w Puńcowie. 

- Wójt Gminy Krzysztof Glajcar wyjaśnił, że Starostwo Powiatowe nie ma środków 

finansowych i prawdopodobnie wyremontuje krótszy odcinek drogi niż był zaplanowany. 

 - Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka przedstawił opinię wydaną przez  

Regionalną Izbę Obrachunkową w Łodzi na temat  wskaźnika o którym mowa w art. 243 ustawy  

o finansach publicznych. 

-  Radny Karol Lipowczan zadał pytanie, ile kosztował program komputerowy zakupiony  

dla Referatu Komunalnego dotyczący oświetlenia ulicznego, monitorowania dróg. Jakie koszty 

będzie ponosiła Gmina za ten projekt i  aktualizację. 

- Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział, że koszt programu komputerowego  

to ok. 24 000,00 zł. W związku z reorganizacją Urzędu zakupiono licencję na 3-10 stanowisk. 

Opłata jest jednorazowa i wynosi ok. 3 000,00 zł. 

-  Wiceprzewodniczący Komisji zadał pytanie, czy Gmina wynajmuje działki i czy uzyskuje  

z tego tytułu przychody. 

Komisja sformułowała wniosek do Wójta Gminy, o przedstawienie informacji dotyczącej gruntów 

wydzierżawianych przez Gminę oraz dochodów uzyskiwanych z tego tytułu.  

Wniosek został jednogłośnie przyjęty przez Komisję. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

podinspektor ds. obsługi Rady Gminy  

Małgorzata Zając  


